
Základná škola, Ulica energetikov 242/39, 97101 Prievidza 

 

Zápisnica  

zo zasadnutia Rady školy konanej dňa 27. júna 2019 

 

Prítomní podľa prezenčnej listiny 

Program zasadnutia: 

1. Privítanie a oboznámenie s programom.  
2. Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov za školský rok 2018/2019. 
3. Účasť na súťažiach a reprezentácia školy. 
4. Rôzne, diskusia.  
5. Záver.  

 

1. bod 

Zasadnutie otvoril, prítomných privítal a oboznámil s programom zasadnutia predseda RŠ 

Ing. Svitek. 

2. bod 

Zástupkyňa školy, Mgr. Mária Jakubisová, informovala prítomných o počte žiakov školy, 
o počte zahraničných žiakov, žiakov umiestnených v LVS a žiakov s individuálnym 
vzdelávaním. Ďalej zhrnula výchovno-vzdelávacie výsledky za posledný štvrťrok školského 
roka 2018/2019 – prospech, správanie (pochvaly/výchovné opatrenia) a dochádzku.  

3. bod  

Zástupkyňa školy, Mgr. Mária Jakubisová, informovala členov RŠ o účasti žiakov 

v olympiádach, vo vedomostných a športových súťažiach, o ich umiestnení na týchto 

súťažiach ako aj o umiestnení žiakov športových tried v rôznych športových súťažiach doma i 

na medzinárodnej úrovni. V mnohých súťažiach sme si obhájili minuloročné umiestnenie, no 

boli aj viaceré súťaže (napr. olympiáda z NEJ, Štúrov a Dubčekov rétorický Uhrovec), kde 

naši žiaci získali krásne umiestnenie po prvýkrát. 

Vyhodnotení boli taktiež žiaci v rámci školy za 0 vymeškaných hodín, najlepší zberači 

a slávnostne ocenení boli aj žiaci športových tried v školskej klubovni za celoročné úspechy 

(z časového hľadiska sa Benefícia aerobiku nemohla uskutočniť). 



4. bod 

Ing. Ľ. Svitek podal členom RŠ informácie zo zasadnutia Mestskej rady školy. Spomenul 
najmä: sme momentálne 2. najväčšia škola v meste, objem financií na rekonštrukciu, počet 
zapísaných detí/odkladov, informácie ohľadom novej školskej legislatívy  

Diskusia členov RŠ sa zamerala aj na odsúhlasené pásmo na stravu za žiaka vo výške 1,23, čo 
o 0,03 € presahuje sumu štátnej dotácie. Bude potrebné opäť zvolať plenárne RZ hneď na 
začiatku školského roka a rodičom následne na RZ vysvetliť, že okrem už schváleného 
manipulačného poplatku 5 € budú musieť doplácať 0,03 € na žiaka/deň. 

Mgr. I. Škrteľová, riaditeľka školy, oznámila členom RŠ, že od nasledujúceho školského roka 
bude poberať dovolenku, z ktorej prejde na materskú dovolenku. Jej funkciou bude poverená 
súčasná zástupkyňa školy, Mgr. Mária Jakubisová. 

Predseda RŠ, Ing. Ľ. Svitek, oznámil ukončenie svojej funkcie v RŠ, nakoľko jeho deti 
odchádzajú na SŠ a osemročné gymnázium. Rady členov RŠ opúšťa aj ďalší člen, pán D. 
Franko, nakoľko aj jeho dieťa odchádza na SŠ. 

Riaditeľka školy, Mgr. I. Škrteľová, pozvala prítomných na prehliadku zrekonštruovaných 
telocviční a taktiež parkourového – workoutového ihriska, ktoré bolo práve dnes o 12:00 
slávnostne pokrstené. Ďalej dala do pozornosti členom RŠ dnešné vysielanie (27.6.2019) na 
STV2 – štúdio Regina, kde bol odvysielaný príspevok o športových triedach so zameraním na 
aerobik, o ich úspechoch a natočený bol rozhovor s pani riaditeľkou a žiačkou našej školy. 

5. bod 

Návrh uznesenia:          

 Rada školy prijíma správu o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej 

činnosti školy v školskom roku 2018/2019.       

 Rada školy berie na vedomie oznámenie riaditeľky školy, Mgr. Ivany Škrteľovej, 

o poberaní dovolenky a následnej materskej dovolenky od začiatku nasledujúceho školského 

roka a dočasným prebratím jej funkcie zástupkyňou školy, Mgr. Máriou Jakubisovou.             

 Rada školy berie na vedomie oznámenie predsedu RŠ Ing. Ľ. Sviteka o ukončení jeho 

funkcie a dočasnom prebratí funkcie členom RŠ, pánom D. Bírom.                                          

 Rada školy berie na vedomie nájsť a menovať dvoch ďalších členov za členov RŠ. 

 

Uznesenie bolo schválené v plnom rozsahu všetkými prítomnými členmi RŠ. 

Ing. Ľ. Svitek na záver poďakoval členom RŠ za účasť. 

 

Zápisnicu spracovala: Mgr. Silvia Okenková, podpredseda RŠ 


